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Beszámoló 
 

Kémia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

 
2015. 09. 16. – 2015. 10. 09. 

  

Időrendi bontás 

 
 2015. 09. 17. – Kémia Szacs 

 2015. 09. 21. – Választmány 

 2015. 09. 23. – Kémiás Filmdélután 

 2015. 09. 29. – Választmány 

 2015. 10. 01. – Kémia GT Afterparty 

 2015. 10. 05. – Választmány  

 2015. 10. 07. – Kémiás Filmdélután 

 2015. 10. 08. – Kémia Szacs 

 

Szöveges beszámoló 

 
A választmányokon a legutóbbi kivételével részt vettem, illetve a szakterületi csoport 

tagjait/érdeklődőket tájékoztattam az ott elhangzott eseményekről. 

 

A megválasztásom után, egyből nekikezdtem a szakterülettel kapcsolatos munkák elvégzésének. 

A szeptember 17-ei szakterületi csoport gyűlésen több fontos dolgot is érintettünk. Megbeszéltük a 

Gólyaszoba tervezetét, amit idén is szívesen megcsinálunk. Az alapelképzelés a szuperhősös téma, 

hangulatvilágítással illetve mozis poszterekkel a falon. 

Már korábban is terveztem egy igényfelmérő kérdőív kiküldését, ezt a csoport tagjai is 

támogatták, így ki is küldtem. Sajnos elég kevesen (40 fő) töltötték ki, de még ilyen kis létszámnál is 

informatív volt és meglepő módon nagyon sok ötlet, egyéb megjegyzés is érkezett. A kiértékelés után, 

megvitattuk a beérkezett válaszokat a csoport tagjaival és újabb kérdőíveket szeretnénk kiküldeni, 

illetve szeretnénk valamilyen módon emelni a kitöltöttség arányát.  

Tervezzük egy előadássorozat létrehozását, mely során szakunk oktató beszélhetnének 

kötetlenebb témában a kutatási területekről, illetve a kutatási évek alatt történt különféle 

eseményekről. Ezzel leginkább a másodéveseket céloznánk meg, hiszen a szakmai gyakorlat 
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helyében illetve a szakdolgozat leendő témájában is segítheti őket, persze mindenkit szeretettel 

várunk. Ezt szeretnénk kiterjeszteni a PhD hallgatókra is, hogy ők is jöjjenek bátran, meséljék el a 

BSc-s hallgatóknak ők hogyan élték meg az alap illetve a mesterképzést. Illetve a későbbiekben 

üzem/gyárlátogatásokat beiktatását is tervezzük 

A kérdőívből kiderült az is, hogy a hallgatók nagy része igényli a kémiás honlapot, így nekilátunk 

az oldal felépítéséhez is. 

Ezeken felül, újra lettek indítva a Kémiás Filmdélutánok is, eddig két alkalmon vagyunk túl és 

ezentúl is igyekszünk hetente/két hetente megtartani ezeket az alkalmakat is.  

Ezentúl is szeretnék kb. 3 hetente csoport gyűlést tartani, hiszen rengeteg kidolgozásra váró ötlet 

van és szeretnénk ezekből a lehető legtöbbet meg is valósítani. 

Itt szeretném megköszönni a szakterületi csoport tagjainak az aktív közreműködést és az 

ötleteket! 

 

A kémia GT Afterparty szervezésében és lebonyolításában is megpróbáltam részt venni a két 

Gólyatábor főszervező mellett. Az elejére tervezet rövid 4/6-os túra szerintem jól sikerült, sajnos 

csúszásban voltunk, ezért az utolsó két állomást nem tartottuk meg. A buli jól sikerült, szép számmal 

képviselték rajta magukat a gólyák és jó pár felsőbbéves is velünk volt.  

 

Általános feladatok 

 

Általános teendőimet elláttam, a beérkező levelekre válaszoltam, illetve a fogadóóráimat 

megtartottam. A Facebook-os csoportokat napi rendszerességgel néztem és időben kikerültek az 

esemény felhívások illetve a különböző típusú lehetőségek.  

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van, keress meg e-mailben vagy akár 

személyesen.  

 

 
 

Vajda Levente 
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